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Onderzoek gebruiksmogelijkheden Sportpark Den Burg-Zuid 

Op 19 juli is de raad geadviseerd om een onderzoek te houden naar de toekomstige 

gebruiksmogelijkheden van Sportpark Den Burg-Zuid.  

 

Aanleiding is de verwachte leegstand in het sportpark en vooral de ontwikkelingen, zijnde de 

aanlag van twee padelbanen bij tennisvereniging Deuce. Daarnaast heeft een aantal 

sportverenigingen en organisaties wensen aangegeven voor (nieuwe) sportvoorzieningen in en rond 

Sportpark Den Burg-Zuid. De raad heeft naar aanleiding van het voorstel besloten om:  

 

“Het college te vragen in gesprek te gaan met alle gebruikers van het gebied in en om Sportpark Den Burg 

Zuid, om ideeën en wensen in kaart te brengen, en de opbrengst daarvan te gebruiken om een concreet 

onderzoeksvoorstel te doen bij de Programmabegroting 2024 t.a.v. het toekomstige gebruik (visie, 

wensen t.o.v. mogelijkheden) van dat gebied”. 

 

De gesprekken met de gebruikers hebben plaatsgevonden. Dit zijn de resultaten: 

 

- Voetbalvereniging Texel’94 / Leegstand C-veld: 
De vereniging kent de overcapaciteit (leegstand) van de voetbalvelden. Ander gebruik van 

deze ruimte (C-veld) in het sportpark is begrijpelijk. De vereniging wenst geen andere 

(nieuwe) voorzieningen rond of nabij het A-veld, B-veld en trainingsveld. Als de locatie van 

het C-veld anders wordt ingericht, wil de vereniging dat deze locatie gescheiden wordt (met 

hekwerken, eigen toegangsmogelijkheden, etc.) van de locatie A-veld, B-veld en 

trainingsveld.    

 

- Tennisvereniging Deuce wil 2 velden aanleggen voor padel: 

Tennisvereniging Deuce is begonnen met de aanleg van twee padelbanen. Voor deze aanleg is 

vergunning verleend. Landelijk is er veel te doen omtrent de geluid dat uit padel voortkomt. 

Deuce heeft grondig onderzoek laten uitvoeren naar de geluidsnorm die voor padel geldt. Uit 

het onderzoek blijkt dat aan de geluidsnorm voldoet. Mede daarom is vergunning verleend.  
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In de praktijk zal gaan blijken wat de uitwerking van het padelgeluid zal zijn naar de 

omgeving. Dat is nog niet duidelijk. Ook vanwege het feit dat er nog bouwplannen in de 

directe omgeving gerealiseerd gaan worden. Daarom wil de vereniging perspectief houden  

op een ruimtelijk alternatief. Dat houdt voor de gemeente ook het perspectief in de lucht 

voor (her-)ontwikkeling van de huidige tennisbaanlocatie.         

 

- Renovatie wielerbaan: 

De Wielerbaan is vanwege de technische staat toe aan renovatie. Dat is noodzakelijk. De 

wielerbaan is een bestaande voorziening. In feite staat de renovatie los van de gewenste 

toekomstvisie voor het sportpark. Volledigheidshalve wordt dit onderdeel meegenomen.  

Op dit moment worden de opties voor renovatie in kaart gebracht. Dat gebeurt in overleg 

met de wielersportvereniging. De raad wordt in de vergadering van december over de opties 

geadviseerd. De wens van de wielervereniging voor een pumptrack is komen te vervallen.   

 

- Obstacle-baan, Atletiekvereniging Texel: 

De Atletiekvereniging Texel heeft belangstelling voor de realisatie van een obstacle-baan in 

het sportpark. Deze behoefte is er nog steeds. Het obstacle-parcours kan, indien mogelijk 

sneller worden gerealiseerd als partijen (gebruikers sportpark) er onderling uit komen.     

 

- Beachvolleybalveld: 

Volleybalvereniging Tevoko heeft belangstelling voor een beachvolleybalveld. Bij voorkeur 

naast de TXL-Sporthal. Deze behoefte is er nog steeds. Vanuit ruimtelijk perspectief is een 

beachvolleybalveld buiten het sportpark, naast de TXL-Sporthal niet mogelijk. Het 

beachvolleybalveld is onderdeel van de uitvoeringspargraaf van het Lokaal Sportakkoord. Dat 

is nog geen volledige legitimatie voor de realisatie er van. Per onderdeel van de 

buitensportvoorzieningen uit het Sportakkoord wordt de haalbaarheid bekeken.  

 

- Pannavelden en basketbalveld bij OSG De Hogeberg en De Skool: 

OSG De Hogeberg en De Skool hebben belangstelling voor pannavelden. In de begroting 2024 

is een voorstel opgenomen voor de realisatie van een pannaveld. Op basis van dit voorstel 

kan al een pannaveld worden gerealiseerd.  

De OSG heeft daarnaast belangstelling voor een (eenvoudig) basketbalveld voor de leerlingen 

op het schoolterrein. Deze behoefte is er nog steeds 

 

- Sport- en beweegvoorzieningen op de voormalige IJsbaan:  

De nabij gelegen IJsbaanlocatie wordt her-ontwikkeld met o.a. sport, speel-, beleef  en 

beweegvoorzieningen. Dit traject blijft van kracht en Inhoudelijk is het wenselijk en van 

belang om de samenhang te blijven zien met het sportpark en de omgeving. 

 

- Handboogvereniging Eilandschutters  

a. 90-meterbaan voor handboogschieten: 

De vereniging heeft een buitenbaan voor het boogschieten voor max. 50 meter en wil 

graag 90 meter kunnen schieten. Het kunnen schieten van deze afstand bevordert de 

sport. De vraag is of er voor een dergelijke baan een locatie nabij te vinden is. De 

vereniging heeft daarvoor de ruimte tussen de schiettunnel en de wielerbaan op het oog. 

De baan hoeft niet wedstrijd-geschikt te zijn, maar wel voldoen aan de veiligheidsregels. 

b. Een wens van de vereniging is om op nepdoelen te kunnen schieten. Als daar een 

buitenlocatie voor beschikbaar is, wil de vereniging daar de mogelijkheden graag voor  

verkennen.  

 

- Basketbalvereniging De Marels, Basketbalveld buiten: 

De basketbalvereniging wil graag een eenvoudig basketbalveld in de buitenruimte. De 

vereniging heeft een basket(-balpaal) uit haar geledingen beschikbaar. Een 
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basketbalvoorziening in combinatie met een pannaveld (multi-voorziening) is wat de 

vereniging betreft geen goede optie daarvoor.   

      

- Particulier idee: pannaveld en een free-runparcours voor kinderen nabij De Skool: 

Nabij de locatie van De Skool wordt de mogelijkheid/een ruimte voor een pannaveld 

onderzocht. De indieners vinden het wenselijk om het potentiële pannaveld te 

combineren met een freerun-parcours voor kinderen. Een freerun-parcours draagt bij aan 

de ontwikkeling van de beweegmotoriek van kinderen. En het daagt kinderen extra uit, 

omdat klimmen en klauteren leuk is.   

  

Conclusie 

Uit de gesprekken is gebleken dat een ruimtelijke studie (voor het sportpark en de directe 

omgeving) nog steeds zeer wenselijk is. In de begrotingsvoorstellen 2024 is daarom het voorstel 

voor een onderzoek gehandhaafd. Huidige, en mogelijk nog komende ideeën voor de toekomstige 

invulling van Sportpark Den Burg-Zuid en de directe omgeving kunnen dan alsnog zo veel als 

mogelijk integraal worden aangevlogen. 

 

 

Hoogachtend, 

 

burgemeester en wethouders van gemeente Texel, 

de secretaris, de burgemeester, 

 

E. Wolfkamp drs. R.J. van der Zwaag (wnd.) 
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